
Cleaning Your Shaver
Remington® recommends cleaning your shaver after every use 
for optimal performance.

1. Turn the shaver OFF.
2. Screen-Do not use the brush to clean the screen. Instead,

blow the shavings out or rinse the screen under cold or 
warm water.

3. Cutters and trimmer-Use the cleaning brush to sweep any
loose hairs from the cutters and trimmers, or rinse/dunk 
them in cold or warm water. Do not use hot water.

4. After cleaning, return the foil and head assembly to their 
original position on the shaver.

5. If the shaver was rinsed with water, or if you used it in the
shower, hold it facing downward into the sink, and turn it on
for a few seconds to dispel additional water. A gentle shake
will also help.

6. To clean the external surfaces of the shaver, use a damp cloth.
Do NOT use strong detergents or other chemicals.

7. To dry, wipe the surface of the overall shaver with a dry towel.
Do NOT use a hair dryer or heater to dry the shaver.

U.S. residents: To order shaver accessories call 800-736-4648, visit www.reming-
ton-products.com

Canadian residents: To order shaver accessories, please call 800-268-0425,
visit www.remington-products.com

To replace a cutter assembly that is removed unintentionally: 
1. Hold the cutter in the middle. The blades will not cut your fingers, so no special

handling techniques are necessary.
2. Align the cutter so the little bar on the bottom meets the opening in the clip.
3. Press down on the center of the cutter until it snaps into place. Do not push

down on the ends of the cutter, as you may bend the cutter, reducing its ability
to cut cleanly.

4. Do not separate the cutter’s blades from the plastic pieces they are attached to,
as this may damage the assembly.

Battery Removal
Squeeze the bottom cap of the shaver on the front and rear while lightly pulling.
Insert batteries to correspond with the positive (+) and negative (-) terminals as
shown inside the battery compartment. Use only AAA Alkaline batteries, Rayovac®

Alkaline batteries recommended.

Congratulations on your purchase of a Remington® Smooth &
Silky® Secret wet/dry shaver. The model you have purchased
can be used in or out of the shower and is designed to hug
the curves of a woman’s body for a close, fast shave.

Shaver Parts
A. Head release button
B. Trimmer
C. ON/OFF button
D. Head guard
E. Cleaning brush
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How to Use
Operating Your Shaver
■ Remove the protective headguard before shaving.
■ Slide the ON/OFF button up to turn the shaver on.
■ Hold the shaver so the screen touches your skin. This 

allows the shaver to work the way it was designed for 
the closest shave and minimum wear.

■ After shaving, slide the ON/OFF button down to turn the shaver off.
■ Rinse the shaver head and replace the protective headguard.

Usage Tips
■ Use a light touch when shaving. Pressing hard only flattens your

hairs, making it harder for them to enter the cutting chamber. It
will also wear out the cutting surface of your shaver more quickly.

■ For best results, shave against the direction your hair grows.
■ If you’ve been shaving with a blade, your skin may need up to 

3 weeks to adjust to an electric shaver. Once your skin adjusts,
you’ll get an incredibly close, comfortable shave.

■ After shaving, apply a moisturizing lotion to make your skin feel
even more silky.

Wet/Dry Use - Shave In or Out of the Shower
All Smooth & Silky® shavers give you a great, close shave in or out of the shower.
Your Smooth & Silky® Secret shaver is fully submersible in water, so you can shave
with foam or soapy lather, in the shower or the tub. Shaving 'dry' or out of the
shower is great for a quick, close shave especially if you’re in a hurry; no special
preparation is necessary. After shaving, wet or dry, simply run the shaver under
cold water to clean it. (See “Cleaning & Maintenance” section for details.)

Wet/Dry Tips
■ When using soap or foam lather, the shaver will glide smoothly over the skin,

cleansing away oil residue while leaving skin soft and smooth. Apply the soap 
or foam generously. Do not use non-lathering shaving cream, nourishing cream,
or skin lotion, as these will clog the shaver’s screens.

■ Wait until you’ve been in the shower or bath a few minutes before you begin
shaving, so skin and hairs are fully hydrated. This leads to a closer wet shave.

Wet/Dry Cautions
■ Always use cold or warm water to rinse your shaver. Very hot water, sea water,

or cleanser could damage it.
■ Do not leave the shaver submerged in water.

Product Features®

Use and 
Care Guide
Congratulations on
the purchase of 
your new Remington®

Smooth & Silky
Secret. It is designed
to fit into your active
lifestyle – use at 
the gym, at work, 
& travel.
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Performance Guarantee
Full Two-Year Warranty
Spectrum Brands, Inc. warrants this product against any defects that are due 
to faulty material or workmanship for a two-year period from the original date 
of consumer purchase. This warranty does not include damage to the product 
resulting from accident or misuse.
If the product should become defective within the warranty period, we will repair
it or elect to replace it free of charge. Return your product and sales receipt with
your name, address and day time phone number to: Spectrum Brands, Inc.,
Attention: Consumer Services, 601 Rayovac Drive, Madison, WI 53711. For 
more information call: 800-736-4648 in the U.S. or 800-268-0425 in Canada.

KEEP ORIGINAL SALES RECEIPT AS PROOF OF PURCHASE FOR WARRANTY PURPOSES.

This warranty does not cover products damaged by the following:

■ Accident, misuse, abuse or alteration of the product
■ Servicing by unauthorized persons
■ Use with unauthorized accessories
■ Any other conditions beyond our control

No responsibility, obligation, or liability is assumed for the installation or maintenance
of this product.

SPECTRUM BRANDS, INC. SHALL NOT BE RESPONSIBLE FOR ANY INCIDENTAL,
SPECIAL OR CONSEQUENTIAL DAMAGES RESULTING FROM THE USE OF THIS
PRODUCT. ALL IMPLIED WARRANTIES, INCLUDING BUT NOT LIMITED TO IMPLIED
WARRANTIES OF FITNESS AND MERCHANTABILITY, ARE LIMITED IN DURATION
TO TWO YEARS FROM DATE OF ORIGINAL PURCHASE.

This warranty gives you specific legal rights and you may also have other rights
which vary from state to state or province to province. Some states do not allow 
the exclusion or limitation of incidental, special or consequential damages.

Spectrum Brands Money-back Offer
If within 30 days after you have purchased your Remington

®
branded product, you

are not satisfied and would like a refund, return it with the sales slip indicating 
purchase price and date of purchase to the retailer from whom it was purchased.
Spectrum Brands, Inc. will reimburse all retailers who accept the product within 30
days from the date of purchase. If you have any questions concerning the money-
back guarantee, please call 800-736-4648 in the U.S. or 800-268-0425 in Canada.

Questions or comments: 
Call 800-736-4648 in U.S. Or visit
www.remington-products.com

REMINGTON, RAYOVAC and SMOOTH &
SILKY are trademarks of ROVCAL, INC.
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Félicitations d'avoir fait l'acquisition d'un rasoir avec/sans eau
Smooth & Silky® Secret de Remington®. Le modèle que vous
venez d'acheter peut s'utiliser sous la douche comme à 
l'extérieur de la douche et est conçu pour suivre parfaitement
les courbes du corps des femmes et ainsi assurer un rasage
rapide et de très près.

Pièces du rasoir 
A. Bouton de déclenchement de la tête
B. Tondeuse 
C. Interrupteur de MARCHE/ARRÊT
D. Protège-tête
E. Brosse de nettoyage

Nettoyage du rasoir
Remington® recommande de nettoyer le rasoir après chaque 
utilisation afin de profiter d'un fonctionnement optimal.

1. Mettez le rasoir à l'arrêt.
2. Grille - N'utilisez pas la brosse pour nettoyer la grille. Soufflez

plutôt sur les poils ou rincez la grille sous l'eau froide ou tiède.
3. Couteaux et tondeuse -Utilisez la brosse pour enlever les

poils coupés sur les couteaux et la tondeuse, ou rincez ou
plongez ceux-ci dans l'eau froide ou tiède. Évitez l'eau
chaude.

4. Après le nettoyage, remettez la grille et l'assemblage de tête 
à leur place sur le rasoir.

5. Si le rasoir a été rincé à l'eau, ou si vous l'avez utilisé sous la
douche, tenez-le la tête en bas au-dessus du lavabo et mettez-
le en marche pendant quelques secondes pour évacuer l'eau
qu'il contient. Vous pouvez également le secouer doucement.

6. Utilisez un linge humide pour nettoyer les surfaces externes 
du rasoir. N'utilisez PAS de détergent fort ni d'autres produits
chimiques.

7. Pour essuyez le rasoir, passez une serviette sèche sur toute la
surface. N'utilisez PAS de séchoir à cheveux ni de chaufferette
pour sécher le rasoir.

Résidents des É.-U. : Pour commander des accessoires pour rasoir, composez 
le 800-231-8793, consultez le site www.remington-products.com

Résidents du Canada : Pour commander des accessoires pour rasoir, composez 
le 800-268-0425, consultez le site www.remington-products.com 

Pour replacer un couteau enlevé par inadvertance :
1. Tenez le couteau par le centre. Vous ne pouvez pas vous couper les doigts sur

les lames. Aucune précaution spéciale pour les tenir n'est donc nécessaire.
2. Alignez le couteau de façon à ce que la petite barre du dessous soit vis-à-vis

l'ouverture de la pince.
3. Appuyez sur le centre du couteau jusqu'à ce qu'il s'enclenche. N'appuyez pas

sur les extrémités afin d'éviter de plier le couteau, ce qui réduirait sa capacité
de bien raser.

4. Ne détachez pas les lames du couteau des pièces en plastique auxquelles.

Pour retirer les piles
Pressez sur l'avant et l'arrière du capuchon inférieur du rasoir tout en tirant 
doucement. Insérez les piles en respectant les côtés positifs (+) et négatifs 
(-) tel qu'illustré dans le compartiment des piles. Utilisez uniquement des 
piles alcalines AAA; les piles alcalines Rayovac® sont recommandées.
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Mode d'emploi
Fonctionnement du rasoir
■ Retirez le protège-tête.
■ Appuyez sur la touche marche/arrêt pour mettre le rasoir en marche.
■ Tenez le rasoir de manière à ce que la grille touche la peau.

C'est ainsi que le rasoir réussit à produire un rasage de très 
près avec une usure minimale.

■ Après le rasage, appuyez à nouveau sur la touche marche/arrêt 
pour arrêter le rasoir.

■ Rincez la tête du rasoir et replacez le protège-tête.

Conseils d'utilisation
■ N'appuyez pas trop fort en rasant, cela ne fait qu'aplatir les poils 

qui entrent alors plus difficilement dans la chambre de coupe.
Cela provoque également l'usure prématurée de la surface de 
coupe du rasoir.

■ Pour obtenir les meilleurs résultats possible, rasez-vous dans le sens contraire de 
la repousse.

■ Si vous vous rasiez auparavant avec une lame, il se peut qu'il faille à la peau jusqu'à
trois semaines avant de s'habituer au rasoir électrique. Une fois la peau habituée,
vous obtiendrez un rasoir incroyablement lisse et confortable.

■ Après le rasage, appliquez une lotion hydratante pour rendre la peau encore plus
soyeuse.

Utilisation avec ou sans eau- Rasez-vous sous la douche ou
hors de la douche
Tous les rasoirs Smooth & Silky® produisent un rasage exceptionnellement lisse avec ou
sans eau. Votre rasoir Smooth & Silky® Secret est entièrement submersible dans l'eau,
donc vous pouvez vous raser avec de la mousse à raser ou du savon, sous la douche 
ou dans la baignoire. L'utilisation à sec est parfaite pour un rasage rapide et de près
lorsque vous êtes pressée; aucune préparation spéciale n'est nécessaire. Après le
rasage, avec ou sans eau, passez tout simplement le rasoir sous l'eau froide pour le 
nettoyer. (Voir les détails dans la section « Nettoyage et entretien ».)

Conseils de rasage avec ou sans eau
■ Si vous utilisez de la mousse ou du savon, le rasoir glissera plus doucement sur la

peau, enlevant les résidus d'huile tout en laissant la peau douce et lisse. Appliquez
une généreuse quantité de mousse ou de savon. N'utilisez pas de crème à raser 
non moussante, de crème nourrissante ni de lotion pour la peau car ces produits 
vont obstruer les grilles du rasoir.

■ Attendez quelques minutes après être entrée dans la douche ou la baignoire avant 
de cela permet de raser de plus près.

Précautions concernant l'utilisation avec ou sans eau
■ Utilisez toujours de l'eau froide ou tiède pour rincer le rasoir. De l'eau très chaude,

de l'eau de mer ou un nettoyant risquerait de l'endommager.
■ Ne laissez pas le rasoir plongé dans l'eau.

Caractéristiques de produit®

Guide 
d'utilisation 
et d'entretien
Félicitations d'avoir 
fait l'acquisition d'un
nouveau rasoir de 
voyage Remington. 
Il est conçu pour
s'adapter à votre 
style de vie actif.
Utilisez au gymnase,
au travail et en voyage.

Toujours douce, toujours sûre de soi

Nettoyage et entretien

B.

C.

A.

Garantie de rendement
Garantie complète de deux ans
Spectrum Brands, Inc. garantit ce produit contre toute défectuosité due à des vices
matériels ou de fabrication pour une période de deux ans à compter de la date d'achat
initiale. Cette garantie ne couvre pas les dommages résultant d'un accident ou d'u
mauvais usage.
Si le produit fait défaut à l'intérieur de la période de garantie, nous le réparerons ou le
remplacerons à notre discrétion sans frais. Retournez votre produit accompagné du 
reçu de caisse avec vos nom, adresse et numéro de téléphone de jour à : Spectrum
Brands, Inc., Attention: Consumer Services, 601 Rayovac Drive, Madison, WI 53711.
Pour de plus amples renseignements, composez le 800-736-4648 aux États-Unis 
ou le 800-268-0425 au Canada.

CONSERVEZ LE REÇU DE CAISSE ORIGINAL COMME PREUVE D'ACHAT AUX FINS DE
LA GARANTIE.
Cette garantie ne couvre pas les produits endommagés par ce qui suit :
■ Accident, mésusage, usage abusif ou modification du produit
■ Réparation par des personnes non autorisées
■ Utilisation avec des accessoires non autorisés 
■ Branchement de l'appareil dans une prise possédant une tension ou un courant

inadéquat
■ Toute autre circonstance indépendante de notre volonté

Aucune responsabilité ni obligation n'est assumée pour l'installation et l'entretien
de ce produit.

SPECTRUM BRANDS, INC. DÉCLINE TOUTE RESPONSABILITÉ POUR LES DOMMAGES
INDIRECTS, PARTICULIERS OU CONSÉCUTIFS RÉSULTANT DE L'UTILISATION DE CE
PRODUIT. TOUTES LES GARANTIES IMPLICITES, Y COMPRIS SANS TOUTEFOIS S'Y
LIMITER LES GARANTIES DE QUALITÉ MARCHANDE ET D'ADÉQUATION À UN USAGE
PARTICULIER, SONT LIMITÉES À UNE PÉRIODE DE DEUX ANS À COMPTER DE LA
DATE D'ACHAT INITIALE.
La présente garantie vous confère des droits spécifiques, cependant vous pouvez avoir
d'autres droits qui varient d'un État ou d'une province à l'autre. Par exemple, certains
États n'autorisent pas l'exclusion ni la limite des dommages indirects, particuliers et 
consécutifs.

Garantie de remboursement de Spectrum Brands, Inc.
Si vous n'êtes pas satisfait et désirez obtenir un remboursement au cours des 30 jours
qui suivent l'achat de ce produit de marque Remington®, retournez le produit avec son
reçu de caisse indiquant le prix et la date d'achat au détaillant où vous l'avez acheté.
Spectrum Brands, Inc. remboursera tous les détaillants qui acceptent le produit dans l
es 30 jours suivant la date d'achat. Si vous avez des questions concernant la présente
garantie de remboursement, veuillez composer le 800-736-4648 aux États-Unis ou le
800-268-0425 au Canada.

Questions ou commentaires :
Composez le 800-736-4648 aux 
É.-U. aux États-Unis ou le 
800-268-0425 au Canada. Ou visitez
www.remington-products.com

REMINGTON et SMOOTH & SILKY 
sont des marques de commerce 
de ROVCAL, INC.
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